
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2008. augusztus 25. 
napján megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
Jelen vannak: Horinka László polgármester, Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző, Csanádi Gábor, 
Cseri Péter, Dr. Papp Ágostonné, Farkas Ferenc, Farkas Gáborné, Katus Norbert, Kecser 
István, Lányi György, László Ferenc, Lukács István, Szücsi Csaba települési képviselők a 
mellékelt jelenléti ív szerint, valamint az Ügyvédi Iroda képviselői, és a meghívott vendégek. 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a Képviselő-testület megjelent tagjait a nyári 
szünet utáni első ülésen. Az ülésünk egy kicsit eltér a tervezettől, mert nem a mai a munkaterv 
szerinti időpontú ülés, de a szabadságolások miatt el kellett halasztanunk egy héttel. A 
kiküldött napirend szerint alakulna a mai ülésünk, két témát szeretnék a végén még 
tájékoztatásul elmondani, amiről határozni nem kell. Lesz még egy zárt ülésünk is. 
Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, azt megnyitom. A mobiltelefonokat kérem 
kikapcsolni, illetve néma üzembe helyezni. Jegyzőkönyvvezetőnek felkérem Kissné Géringer 
Mártát.  
Javaslatot teszek a jegyzőkönyv-hitelesítőre László Ferenc települési képviselő személyében. 
 
A Képviselő-testület tagjai  11 igen,  1 tartózkodási szavazati 
aránnyal  László Ferenc települési képviselőt jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztották. 
 
 
Katus Norbert: Még napirend előtt szeretnék feltenni kérdést, és észrevételem is lenne. 
 
Lányi György: Én a Petőfi utcával kapcsolatban szeretnék kérdést feltenni, és a szőlősi patak 
áteresszel kapcsolatban is. Szeretném megkérdezni továbbá, hogy  a Pesti úti földmosás 
mennyibe került? Nem ragaszkodom ahhoz, hogy napirendre vegyük, nekem is megfelel 
napirend előtt, ha feltehetem a kérdéseimet. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi napirendi pontok 
tárgyalását fogadták el, illetve egyetértenek abban, hogy napirend előtt két képviselő szót 
kapjon. 
 
Az ülés napirendje: 
 
1./ 2008. I. félévi költségvetési beszámoló megtárgyalása 
 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Seprősné Cseri Ágota Pénzügyi Csoportvezető 
 
2./ Sülysáp nagyközség temetőfenntartásáról és temetkezéséről beszámoló 
 Előadó: Farkas Ferenc temetkezési vállalkozó 
 
3./ A Pénzügyi Bizottság beszámolója munkájáról 
 Előadó: Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
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4./ E g y e b e k: 
 a./ 2008. évi költségvetés módosítása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 

b./ Sülysáp, Kossuth Lajos utca burkolat-felújítása, KMRF-TEUT pályázat 
eredménye 

  Előadó: Horinka László polgármester 
 

c./ 2008. augusztus 4-én történt löszfalomlás Sülysáp, Kápolna utca alatti 
partfalszakaszon 

  Előadó: Horinka László polgármester 
 
d./ Pályázati kiírás kommunális szilárd hulladék gyűjtésére, elszállítására, 

elhelyezésére és ártalmatlanítására 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
    Kecser István, a TFKB elnöke 
  

e./ Bugyi Attila és neje telekkiigazítási ügye 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
    Kecser István, a TFKB elnöke 
 

f./ Kocsis Tamás beadványa a 0163 hrsz-ú út járhatóvá tétele tárgyában 
  Előadó: Horinka László polgármester 

Kecser István, a TFKB elnöke 
 
 h./ Közvilágítás kiépítési kérelem 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 i./ Dr. Fábián Gábor kérelme 
  Előadó: Dr. Papp Ágostonné, az Egészségügyi és Szoc. Biz. elnöke 
 
 j./ Képviselői indítvány 
  Előadó: Csanádi Gábor települési képviselő 
 
 k./ Bizottsági tagságról lemondások 
  Előadó: Lányi György települési képviselő 
    Kiss Tamás települési képviselő 
 
 l./ Ügyrendi Bizottság megüresedett posztjának betöltésére javaslat 
  Előadó: Csanádi Gábor, az Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
 m./ Sőtér kastély feljárójának telekrendezése 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
    Kecser István, a TFKB elnöke 
 
 n./ Új sportkörök indulásának támogatása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
    Farkas Gáborné települési képviselő 
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o./ Tájékoztató arról, hogy az óvoda és iskoláink a testületi döntéseknek 
megfelelően kisebb javítások elmaradása mellett kezdik az évet. 

 Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 
Napirend előtti hozzászólások:
 
Katus Norbert: Szeretném megkérdezni, hogy a fásítással kapcsolatban mi a helyzet ? 
Tervezünk-e még az idén fásítást? 
Második kérdésem, hogy a szőlősi patakmeder tisztítása hogyan áll, erről is született már 
határozat. 
Ma Sápon voltam a Tápió partján, egyszer a Lányi képviselő Úr már előterjesztette, hogy ott 
van egy telefon kábelcső, ami még  a mai napig ugyanúgy van. 
 
Horinka László polgármester : A fásítással kapcsolatban köszönöm, hogy felhívtad a 
figyelmemet, sajnos nagyon sok rossz tapasztalatom van a fásításokkal, mert az első 
ültetésből nagyon kevés maradt meg, emiatt eléggé kedvemet ezzel kapcsolatban, de tudom, 
hogy nem szabad megadni magunkat. Újra meg újra egy csomó pénzt bele kell ölni, 
amennyiben a képviselő-testület fenntartja a fásítási szándékát, akkor a következő ülésre 
előterjesztem a javaslatot, egyébként október a fásítás ideje. Kérdés, hogy kitesszük-e 
magunkat újra ennek? Erről majd dönteni kell.  
A Szőlősi meder tisztítására nem kértem ajánlatot, én azt gondolom, hogy ezt a Faluszolga 
kft. meg fogja tudni oldani, a kérdés már csak az, hogy mikor, mert nagyon sok munkájuk 
van. A Sápi meder tisztításáért nagy összeget fizettünk, szépen meg is csinálták. A Faluszolga 
Kft-vel és az ő munkavégzésükkel összefüggő téma, hogy az utóbbi hetekben ketten itt 
hagytak bennünket, ezért a nyáron nem úgy haladtak a munkák, ahogy azt elvárnám. Most 
viszont felvettünk három új embert, kettő festőt, és egy vízszerelőt, tőlük azt várom, hogy 
beállnak a sorba, és akkor a szőlősi meder tisztítását is el fogják tudni végezni. 
Az MTT csővel kapcsolatban annak idején leírtuk nekik a problémát, de a munkálatok 
elvégzése után a csövet otthagyták. Tehát a feladat adott, újra megkeressük őket, hogy a 
csövet távolítsák el.  
 
Lányi György: Az átereszre árajánlat kérését azért javasoltam, mert hogy legyen viszonyítási 
alapunk. Te azt mondod, hogy a Faluszolga Kft. elvégzi, de pont az a gond, hogy nem tudjuk, 
hogy mennyiért. 
 
Horinka László polgármester: Nincs akadálya az árajánlatok bekérésének.  
 
Lányi György: Amikor beszéltünk erről, helyi vállalkozókról volt szó, és hogy akkor tudnánk 
viszonyítani a Faluszolga Kft. ajánlatához.. Az alapgondolat az volt, hogy ezek az átereszek le 
lesznek süllyesztve. 
 
Horinka László polgármester : Nádat vágni szerintem ezekkel a gépekkel nem lehet. Ahhoz, 
hogy az átereszeket áttegyék, ahhoz megfelelő gépek kellenek.  
Annak idején a tisztításról is szó volt. Valóban van két helyi vállalkozó, akik megfelelő 
gépekkel rendelkeznek. Ezzel kapcsolatban meg is kerestem Herédi Zoltán is, aki azt ígérte, 
hogy napidíjas elszámolásban megcsinálják az útjainkat valamikor július hónapban. Eltelt a 
nyár, és nem történt semmi. A következő ülésre itt lesz az ajánlat, amiket meg fogok kérni. 
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Katus Norbert: Áthidaló megoldás lehetne, hogy a Faluszolga Kft. az átereszeket már 
részben kitakarította, és elég szépen leviszi az egészet. Lehet, hogy érdemes megvárni, amíg 
kitakarítják a medret. 
 
Lányi György: A Faluszolga Kft. nem a medret, hanem a partját takarítja ki. A felül lévő 
vízmennyiség lefolyik, de alapból van a probléma. 
 
Horinka László polgármester: Meg fogjuk kérni a három árajánlatot. Viszont a meder 
tisztítását is el kell végezni.  
 
Lányi György: Szeretném kérdezni a Petőfi utca egyirányúsítását. Készítettem fotókat és 
kérem, hogy azokat tegyük a jegyzőkönyv mellé.  
 
Horinka László polgármester: A tábla ki volt helyezve, de már  kétszer lopták el, második 
alkalommal már nem is találtuk meg.  
 
Lányi György: Még a Pesti úti földmosással kapcsolatban szeretném megkérdezni, hogy a 
helyreállítása mennyibe került. 
 
Horinka László polgármester: 100-150 eFt közötti összeg volt a betonelem, amit 
kiépítettünk a Lövölde út és a 31. út közötti szakaszon. Valamikor július vége felé volt ez. 
Akkor volt az idei évben a tározómedencék tisztítása, és elkövettek egy hibát, hogy a 
szintjelző automatikát nem rakták vissza, amikor feltöltötték a medencét. Emiatt jött le a 
rengeteg víz a Győző Ottóék mellett. Nagyságrendileg ez a betonelem volt ennyi plusz még a 
földmunka, 100 m3 földet kellett visszapótolni.  
 
Lányi György: Nem ezt akartam hallani, hanem ha van egy vészhelyzet, mi az, hogy a 
Faluszolga Kft. dolgozói hazamennek, és idegen csinálja meg a munkát? 
 
Horinka László polgármester: A tényleges állapot az volt, hogy az erdőn keresztül a 
tározómedencét feltöltő vezeték alatt is kimosta az eső a talajt. Ez el is tört. Párhuzamosan 
kellett javítani, és egyszerre nem tudtak két helyen dolgozni a Faluszolga Kft. dolgozói. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: A Faluszolga Kft-nek nem volt hosszú kanalas gépe, amivel 
a földet alá tudták volna dolgozni. Nem mentek haza a munkaidő végeztével a dolgozók, csak 
a munka befejezése után. 
 
Horinka László polgármester: Nyári szabadságok voltak, a közterület-felügyelő is be volt 
fogva forgalmat irányítani. A szabadságon lévő parkgondozók is be voltak osztva. Mindenki 
oda volt vezényelve, és végezte a munkáját. 
 
Lányi György: Tudomásul vettem a választ, és köszönöm. 
 
Horinka László polgármester: A fásítással kapcsolatban kérdezem, hogy kívánja-e a 
testület, hogy valamilyen javaslatot a következő ülésre előterjesszek, akár a Vasút utcai, akár 
a Szív utcai fák pótlására? Mert, ha igen, akkor most nem szavazunk róla, hanem előkészítjük 
a fásítást. 
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1./ NAPIRENDI PONT: 
2008. I. félévi költségvetési beszámoló megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester: A Pénzügyi Bizottság már ezt az anyagot nem tárgyalta, mert 
az Elnök Úr lemondott tisztségéről, így véleményt sem nyilvánítottak a beszámolóról. A 
kiküldött anyagban a számok benne vannak, annyi változás történt, hogy az összes helyen az 
eredeti előirányzatot szerepeltette a csoportvezető kivéve, ahol központi pótelőirányzat volt, 
ott megjelent a módosítás, de sehol máshol nem. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Lenne egy javaslatom, hogy a költségvetés módosítását 
tárgyaljuk ez után a napirend után. 
 
Horinka László polgármester : Igen, ha elfogadja a testület a javaslatot. 
Gyakorlatilag a legfontosabb, hogy a bevételek az első félévben 51,4 %-ban, a kiadások pedig 
51,16 %-ban teljesültek. Az eltérést részben a 13. havi fizetés is indokolja. És dologi kiadások 
voltak, mint pld. a Szent István Általános Iskola utolsó számlája. 
Ha nincs kérdés, én a magam részéről elfogadásra javasolom a féléves beszámolót. 
 
A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának 
11/2008. (VIII.25.) sz. rendelete a 

2008. I. félévi gazdálkodásról 
(szöveges beszámoló) 

 
Az Államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. Tv. 80.§-a valamint az 249/2000. (XII.24.) 
Kormány rendelet 7.§-a (3) bekezdése értelmében az alábbiak szerint nyújtjuk be a 2008. 
félévi költségvetési  beszámolót. 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a 2/2008 (II.18)  rendeletével hagyta jóvá a 2008.évi 
költségvetését. 

Eredeti előirányzat 
Bevétel:  957.530 e Ft  - melyből 34.841 e .Ft  előző évi pénzmaradvány 

                       Kiadás:  957.530 e Ft   - melyből  73.488 e Ft  tartalék 
Módosított előirányzat 

                       Bevétel.  1.000.336 e Ft  - melyből 34.841 e Ft előző évi pénzmaradvány 
                       Kiadás   1.000.366 e Ft  -  melyből 74.279 e Ft tartalék 

 
Az eredeti előirányzat  2008. I félévben 42.806 e Ft-tal került módosításra,  mely a központi 
költségvetéstől átvett pénzeszközök. ( részletezését a 7 sz.-u melléklet tartalmazza) 
 

 
FELADATELLÁTÁS ÁLTALÁNOS ÉRTÉKELÉSE 

 
 
         Sülysáp Nagyközség Önkormányzata ellátandó közszolgáltatási feladatok körét 
elsősorban a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvényben szabályozottak 
határozzák meg. Ezen túlmenően szakmai-ágazati törvények, rendeletek határoznak meg az 
Önkormányzat részére kötelezően ellátandó feladatokat.  
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       Az önként vállalt feladatok köre az önkormányzat ágazati feladatait áttekintve szinte 
minden területen megjelent ,úgy mint sport, kulturális, hitéleti, ifjúsági, közrend-közbiztonság 
stb. Ezt támasztja alá a beszámolóban kimutatott pénzeszközátadások (alapítványoknak 
,egyesületeknek, civil szervezeteknek, stb)összege. 
 
     Az Önkormányzat kötelező és önként vállalt feladatait saját költségvetési szerveivel, 
intézményeivel, általa alapított gazdasági társaság segítségével, valamint vásárolt 
közszolgáltatások révén látta el, tehát gondoskodott azon feladatok ellátásáról, melyek a 
törvények, rendeletek által előírtak. 
 
    A költségvetési intézmények feladatai az alapító okiratokban, míg az egyéb módon ellátott 
feladatok szerződésekben kerültek rögzítésre. 
 
 
 
Feladat ellátások: 
 

Megnevezés Ellátó 
Óvodai ellátás 1 részben önálló intézmény 
Általános iskolai oktatás 2 részben önálló intézmény 
Közművelődési feladatok, és könyvtár 1 részben önálló intézmény 
Egészségügyi feladatok ellátása 3 háziorvosi körzet, 2 gyermekorvosi körzet, 

2 fogorvosi körzet vállalkozó szerződéssel, 
valamint 3 védőnői körzet a Polgármesteri 
Hivatal feladatkörében ellátva 

Gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok Kistérségi társulás formájában 
Szociális alapellátási feladatok 1 részben önálló intézmény 
Ívóviz ellátás  Üzemeltetésre átadva saját tulajdonú Kft 

részre 
Hulladékgazdálkodás ÖKOVÍZ Kft 
Közétkeztetés 1 részben önálló intézmény 
 
 

BEVÉTELI FORRÁSOK ÉS AZOK ALAKULÁSA 
 

 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának bevételei  2008. I. félévben 514.176 e Ft volt, ami a 
módosított előirányzathoz 51,40 % teljesülés. Összességében elmondható, hogy az időszaknak 
megfelelően alakultak a bevételeink, az egyes alulteljesülések, illetve a többletbevételek 
kiegyenlítették egymást.  (részletezés az 1 sz.  mellékletben) 
 
 
 
A bevételek megoszlása 
Bevételek Megoszlás  %-ban 
Intézményi működési bevételek 7.34 
Önkormányzat sajátos mük.bevételei 38.13 
Felhalmozási és tőkejellegű bevételek 7.07 
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Önkormányzat költségvetési támogatása 44.10 
Támogatások és átvett pénzeszközök 3,36 
Összes bevétel  514.176          100.00 
 
 
A bevételek megoszlásából látható, hogy az Önkormányzat saját bevételei teszik ki a nagyobb 
részt, az állami támogatások csak 44.10 %-ban finanszírozzák a feladatokat. 
 

KIADÁSOK ALAKULÁSA 
 
Az Önkormányzat kiadási előirányzata 571.778 e Ft-ra teljesült, a módosított előirányzathoz 
képest 57.16  % .( részletezés 2 sz. melléklet) 
 
Kiadás megoszlása 
 
Kiadás Megoszlás %-ban 
Személyi juttatások és járulékai 55,07 
Dologi kiadások 24,87 
Szociális juttatások 3,03 
Átadott pénzeszközök 1,93 
Beruházás és felújítás 15,10 
Összes kiadás  571.778 e Ft 100,00 
 
Az Önkormányzat költségvetési kiadásainak közel 55.07 % -át tették ki a bérek és járulékai. 
A szociális juttatások alacsony teljesülésének indoka, hogy a gyermekétkeztetés első félévi 
kiadása ami méltányosságból adott kedvezmény 2.269 e Ft, illetve az alanyi jogon nyújtott 
8.849 e Ft elszámolása az időszak után került könyvelésre. Ugyanezen összeg bevételi oldalon 
a térítési díjak teljesülését is befolyásolja. 
 
A beruházások és fejlesztések alakulását a 6 számú melléklet, a szakfeladatonkénti részletezést 
a 3 számú melléklet, a kiemelt előirányzatokat a 4 számú melléklet , a működési célú 
pénzeszköz átadást az 5 számú melléklet tartalmazza. 
 
A helyi adóknál a befizetések az előirányzathoz képest időarányosan teljesültek, a félévi 
beszámolónál a hátralékos lista nem ad megfelelő képet, mivel a befizetések határideje 
szeptember 15. 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata  2008. június 23-ával 800.000 e Ft értékben kötvényt 
bocsátott ki. A Sülysáp  I. ill.  Sülysáp II. megjelöléssel 400.000 e Ft – 400.000 e Ft értékben. 
A kötvény pénzügyi rendezése 400.000 e Ft értékben 2008. június 30-ig megtörtént, ami 
azonnal lekötésre került ezért csak a mérlegben szerepel. 
 
Sülysáp, 2008. augusztus 18. 
 
 Gulyásné dr. Gál Ilona s.k.   Horinka László s.k. 
                          jegyző                                                 polgármester 
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4/a. NAPIRENDI PONT: 
2008. évi költségvetés módosítása 
 
Horinka László polgármester: Erre a módosításra azért van szükség, mert a Képviselő-
testület úgy döntött még májusban hogy a Finesz Bt. által készített intézményi költségvetési 
felülvizsgálat alapján végzi az intézmények költségvetését, ehhez tartozik még a könyvtárnak 
az iskolához való rendelése is. Itt is jelentkezik változtatás. Ezt az előterjesztést mindenki 
kiosztva megtalálhatja az asztalán. 
Az első oldalon a rendelet módosítást lehet olvasni, ami az egyes intézményeknél lévő 
változásokat mutatja. A második lapon a Bodor Úr által készített táblázat található. Az 
intézményekkel már egyeztetve lett, a megállapított órakeret szerint alakítják az 
órafelosztásukat, még néhány óráról le is mondtak, mert nem tudták kihasználni a biztosított 
órakeretet. Ez egyébként meglehetősen laza keretet biztosít számukra. 
 
Farkas Gáborné: Szeretném megkérdezni, hogy melyik iskolának lesz órafeleslege, mert 
nálunk egy-két szakköri keretet még próbálnak bevenni. 
 
Horinka László polgármester: Mindkét intézmény jelezte, hogy kényelmesen belefér a 
meghatározott órakeretébe. Mindkét intézménynél a véglegesen számolt számok felette 
vannak az általuk készített tantárgyfelosztásukon, ha akarnak szakkört tartani, bele fog férni. 
Ha nincs kérdés, én elfogadásra javasolom a módosítást, amely mintegy 17 mFt-os 
tartalékemelkedést jelent Önkormányzatunk számára. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
  12/2008. (VIII. 25.) sz. rendelete 
2008. évi Költségvetéséről szóló  

2/2008. (II. 18.) sz. rendelet módosításáról 
 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról szóló többször módosított 1992. 
évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2008.évi költségvetéséről szóló 2007. 
évi CLXIX. törvény alapján 2008. évi költségvetéséről az alábbi rendeletét alkotja meg:  
 
 
1.§. (1) Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a Feladat-finanszírozás vizsgálat elvégzését 
követően nevelési-oktatási intézmények költségvetését az alábbiak szerint módosítja: 
 
(2) Szent István Általános Iskola: 
 a. Személyi kiadások: 59.763.433.-Ft-ról  61.715.680.-Ft-ra 
 b. Járulékok:  18.053.819.-Ft-ról  18.835.813.-Ft-ra 
 c. Dologi kiadások: 16.488.240.-Ft-ról  11.353.541.-Ft-ra 

 
Összesen:   94.305.492.-Ft-ról  93.148.034.-Ft-ra csökkenti. 

 
(3) Móra Ferenc Általános Iskola: 
 a. Személyi kiadások: 138.937.377.-Ft-ról  133.511.371.-Ft-ra 
 b. Járulékok:  40.937.801.-Ft-ról  40.930.204.-Ft-ra 
 c. Dologi kiadások: 38.000.000.-Ft-ról  32.039.727.-Ft-ra 
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Összesen:   217.875.178.-Ft-ról  209.817.302.-Ft-ra csökkenti. 

 
(4) Összevont Napköziotthonos Óvoda: 
 a. Személyi kiadások: 93.508.100.-Ft-ról  90.582.257.-Ft-ra 
 b. Járulékok:  28.071.352.-Ft-ról  28.026.385.-Ft-ra 
 c. Dologi kiadások: 10.863.420.-Ft-ról  11.627.098.-Ft-ra 

 
Összesen:   132.442.872.-Ft-ról  130.235.740.-Ft-ra csökkenti. 

 
 
2.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a Feladat-finanszírozás vizsgálat elvégzését 
követően a Konyha költségvetését az alábbiak szerint módosítja: 
 
Központi konyha 
 a. Személyi kiadások: 13.340.400.-Ft-ról  13.310.195.-Ft-ra 
 b. Járulékok:  3.854.528.-Ft-ról  3.991.414.-Ft-ra 
 c. Dologi kiadások: 43.275.600.-Ft-ról  42.349.050.-Ft-ra 

 
Összesen:   60.470.528.-Ft-ról  59.650.659.-Ft-ra csökkenti. 

 
3.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a Könyvár Móra Ferenc Általános Iskolához 
történő átrendelése miatt a Wass Albert Művelődési Ház költségvetését – tekintettel a 
létszám csökkenésekre 2 fő - az alábbiak szerint módosítja: 
 
 a. Személyi kiadások:8.425.750.-Ft-ról  8.242.750.-Ft-ra 
 b. Járulékok:  2.527.440.-Ft-ról  2.468.880.-Ft-ra 

 
Összesen:   20.953.190.-Ft-ról  20.731.630.-Ft-ra csökkenti. 

 
4.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a Községgazdálkodási Csoport megszüntetése 
miatt annak költségvetését – tekintettel a létszám csökkenésekre - az alábbiak szerint 
módosítja: 
 
 a. Személyi kiadások: 15.728.700.-Ft-ról  11.673.006.-Ft-ra 
 b. Járulékok:  4.748.784.-Ft-ról  3.502.096.-Ft-ra 

 
Összesen:   30.246.688.-Ft-ról  24.941.280.-Ft-ra csökkenti. 

 
A költségvetési szakfeladaton tervezett összeg II. félévi összegét támogatásként átadja a 
Faluszolga Kft. részére, a bérkiadások fedezetére. 
 
5.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata a Polgármesteri Hivatal szakfeladaton 
párhuzamos foglalkoztatás miatt költségvetésének bérelőirányzatát az alábbiak szerint 
módosítja: 
 
 a. Személyi kiadások: 63.240.580.-Ft-ról  64.240.580.-Ft-ra 
 b. Járulékok:  17.996.186.-Ft-ról  18.316.186.-Ft-ra 

 
Összesen:   208.455.801-ról  209.775.801.-Ft-ra emeli. 
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6.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata általános tartaléka a fentiekre tekintettel az 
alábbiak szerint módosítja: 
 
    37.807.405.-Ft-ról  54.253.677.-Ft-ra emeli. 
 
7.§. 
(1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 

módosított 1992. évi XXXVIII. törvény és a 306/2002. (XII.27.) Korm. rendelet valamint 
a Magyar Köztársaság 2008. évi költségvetéséről szóló 2007. évi CLXIX. törvény 
rendelkezései az irányadók.  

(2) A rendeletet a helyben szokásos módon kell kihirdetni. Kihirdetéséről a jegyző 
gondoskodik. 

 
Sülysáp, 2008. augusztus hó 25. 
 

 Horinka László s.k.    Gulyásné dr. Gál Ilona  s.k. 
        polgármester                                                          jegyző 

 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp nagyközség temetőfenntartásáról és temetkezéséről 
beszámoló 
 
Horinka László polgármester: A Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság már 
tárgyalta az előterjesztést. Kérdezem a vállalkozót, hogy van-e kiegészítése? 
 
Farkas Ferenc: Nincs kiegészítésem a beszámolómhoz. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Bizottságunk hosszas fontolgatás után azt javasolja, hogy a 
pénzügyi becslést kerüljön kidolgozásra. Érdemes lenne figyelembe venni a környező 
települések hasonló díjait. A jelenlegi fenntartó azt mondta, hogy év végéig vállalja még ez a 
feladatot. Hozzávetőleges becslések szerint 4-5 mFt közé tehető pillanatnyilag éves szinten a 
temető fenntartása.  
Van még némi mozgásterünk a sírhely megváltás körül, mert ha ezt az összeget a fenntartónál 
hagynánk, javíthatna a pozíciókon. Készítsen a pénzügyi csoport egy kalkulációt a temető 
fenntartási költségeire vonatkozóan. 
 
Horinka László polgármester: A TFKB ülésén szó volt, hogy azokat a kiadásokat részben 
fedezendő, ami a jelenlegi konstrukcióban felmerülnek. Farkas Ferenc kéri, hogy a sírhely 
megváltási díjat maga szedje be és használhassa fel a temetőfenntartás céljaira. Szerintem elég 
méltányos ez. És kiegészítjük a határozati javaslatot azzal, hogy elfogadjuk és jóváhagyjuk a 
beszámolót, illetve, hogy a jövőben a sírhely megváltási díjakat a temetkezési vállalkozó saját 
részére szedje be, mértékét az Önkormányzat határozza meg. Készítsen a pénzügyi csoport 
egy olyan becslést, hogy mi lenne, ha saját üzemeltetésben látnánk el ezt a feladatot. 
 
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Szeretném megkérdezni, hogy csak a 
temető üzemeltetésről van szó? 
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Horinka László polgármester: Igen, csak az üzemeltetésről van szó. Olyan üzemeltetésre 
gondolunk, ami a nagyobb településeken már működik, hogy bérbe adják a ravatalozót, 
kiszámlázzák az áramhasználatot, stb. Ilyen becslést kellene készíteni, mert fel kell készülni 
egy ilyen helyzetre is. Hozzáteszem, hogy az lenne a tiszta és járható út, hogy vagy 
szerződéses formában valaki üzemeltesse, vagy saját emberrel üzemeltetjük. Ha követelni 
akarunk, azért tenni is kell. 
 
Lányi György: A TFKB ülésén megbeszéltük ezt a kérdést, csináltam egy fényképet, amit 
most körbeadok. Az szomorít el, hogy kint voltam megnézni, hogy mi lett a sorsa a 
sövényeknek. Nem firtatom, hogy ki vágta le, de. nincs egyformán levágva a sövény, akkor 
minek ültetünk sövényt? Tőben le vannak vágva a sövények, nem erről volt szó. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Korábban is beszéltünk már erről, hogy ha magasabb 
színvonalon akarjuk a temetkezést kezelni, akkor többe fog kerülni. A Faluszolga Kft. 
emberei kevesen vannak, ha rendben akarjuk látni a települést, ahhoz több ember kell.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Beszéltünk már arról, hogy meghatározzuk, hogy hányszor 
legyen levágva a fű a közterületeken. Attól tartok, hogy ez nem történt meg. Ha nem 
határozzuk meg, ha nem számoljuk ki, hogy mekkora területről van szó, hogy hányszor 
akarjuk levágni és hány ember szükséges hozzá, addig előfordul ilyen eset. A Faluszolga Kft. 
Vezetőjétől tudom, hogy ahogy végigérnek a településen, már lehet is kezdeni újból.  Csodát 
ne várjuk el ennyi embertől, meghatározatlan munkafeladat mellett. 
 
Horinka László polgármester : Megint ott tartunk, hogy nem tudjuk, hogy kinek az emberei 
vágták le ezt a sövényt, bár én is kíváncsi leszek erre. Kérdés, hogy mit várhatunk el. Ha tiszta 
viszonyokat akarunk, akkor vagy fizetünk vagy vállalkozóknak adjuk ki, és a jelenleginél 
sokkal drágább lesz.  
 
Katus Norbert : Véleményem szerint kár ezzel húzni az időt, utaljuk ki a bizottságnak, és a 
következő ülésen döntsünk erről. 
 
Horinka László polgármester : A javaslat a TFKB ülésén alakult ki, hogy ha a vállalkozó 
azt mondja, hogy nem tudja ezekkel a feltételekkel tovább csinálni, akkor lássuk, hogy mire 
készüljünk fel.  
 
Lányi György: Véleményem szerint, amíg mi nem tudjuk a saját területünkön levágni a 
parlagfüvet, addig nem kérhetjük az emberektől sem, hogy rendben tartsák a területüket. 
 
Farkas Gáborné: Talán kellene vásárolni egy megfelelő gépet, amivel a füvet lehetne vágni. 
Egy ilyen befektetést biztos megérdemelne a település. 
  
Horinka László polgármester: Tavasszal, amikor a patakmedret a Sülyi részen lekaszálták, 
akkor is tapasztaltam, hogy egy ilyen géppel – amit fél milliós nagyságrendben lehet kapni-  
igen hamar végeztek is. A kézi kaszával sokáig tart egy ilyen munka. Egyetértek, de pénz 
kérdése, ha áldozunk rá, akkor lehet róla szó. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Még a Balogh Levente  idejében ott akadt el a dolog, hogy 
nem tudták felmérni konkrétan a területet. Igaz, ha nem tudjuk, hogy mekkora területről van 
szó, addig soha nem tudjuk rendbe tartani. Ez munkaerő és pénz kérdése. 
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Farkas Gáborné: Lehet, hogy gazdaságosabb megvenni egy gépet, mint hogy pár ember 
töredék hatékonysággal végzi a munkát, rosszabb minőségben. Közben pedig elmaradnak 
egyéb munkák.  
 
Horinka László polgármester: Akkora a terület, hogy egyik végétől a másik végéig, mire 
érnek, már lehet találni olyan területeket, ahol medermagasságú a gaz, és lehetne újra kezdeni. 
Ha magasabb az igényünk, akkor szélesebbre kell tárni a bukszát. Állok elébe, hogy a 
Faluszolga Kft. gárdáját bővíteni kell. 
 
László Ferenc: Az lenne a kérdésem, hogy eddig nem nőtt a gaz? 
 
Horinka László polgármester : De, és  ez mindig probléma volt. 
 
Csanádi Gábor: Javasolom, hogy fogadjuk el a beszámolót, és majd a bejelentések között 
térjünk vissza erre a témára. 
 
Horinka László polgármester: Javasolom, hogy az első határozati javaslatot fogadjuk el, 
azzal kiegészítve, és a sírhelymegváltási díj jogát átadjuk a temetkezési vállalkozónak. Illetve 
a többit is. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

191/2008.(VIII.25.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a nagyközség 
temetőfenntartásáról és temetkezéséről szóló beszámolót, melyet elfogad. 
 
A Képviselő-testület hozzájárul ahhoz, hogy a sírhely megváltási díjat maga a vállalkozó 
szedje be és felhasználja a temető fenntartási céljára. A sírhely megváltási díj mértékét az 
Önkormányzat határozza meg. 
 
A Képviselő-testület felkéri a Pénzügyi Csoport Vezetőjét, hogy éves átlagban mennyibe 
kerülne az Önkormányzatnak a temető fenntartása. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Seprősné Cseri Ágota, a Pénzügyi Csoport vezetője 
 
 
Horinka László polgármester: Van még egy határozati javaslatunk, ami alapján a hangosítás 
lehetne megoldott a temetéseken minden alkalommal, ehhez az Önkormányzat vásárolna 
megfelelő felszerelést.  A határidőt pedig célszerű lenne átjavítani szeptember 30. napjára. 
 
Farkas Ferenc: A helyi Plébániának vásárolnak még három darab hangosítást, és 
felajánlották, hogy abba szálljunk be. Szeretném elmondani, hogy én is vásárolok, és akkor 
azt fel tudnánk használni, így most az Önkormányzatnak nem kellene vásárolni hangosítást. 
 
Lányi György: Véleményem szerint ezzel csak az a baj, hogy nem lehet hallani a 
körmenetben sem. 
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Farkas Ferenc: Három olyan készüléket vesz a Plébánia, ami egy hullámsávon megy. 
 
Horinka László polgármester: Amit a vállalkozó vásárolt az csak alkalmanként volt kirakva. 
Pont ez volt a probléma. Azt szeretnénk, ha végre minden temetésen lehetne hallani azt, ami 
egy szertartáson hallatszik. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Véleményem szerint gondoskodjon a vállalkozó a 
hangosításról. 
 
Horinka László polgármester: Javasolom, hogy fogadjuk el ezt a felajánlást, és ha hozzánk 
kerül a feladat, akkor még dönthetünk másként.  
Most ezt a határozatot nem szavazzuk meg. 
 
3./ NAPIRENDI PONT: 
A Pénzügyi Bizottság beszámolója munkájáról 
 
Horinka László polgármester : A mai napirendi pontok között szerepel, hogy a Bizottság 
Elnöke lemondott tisztségéről, ezáltal már a beszámoló sem készült el, így nincs is miről 
határoznunk. 
 
4/b. NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp, Kossuth Lajos utca burkolat-felújítása, KMRF-TEUT 
pályázat eredménye 
 
Horinka László polgármester: A Képviselő-testület előtt ismert, hogy a felújításra már 
nyújtottunk be pályázatot, akkor forráshiány miatt tartaléklistára tették, majd később 
elutasították. Az idei évben 15 mFt támogatást ítéltek meg. Pályáztunk a Magdolna utcára is, 
sajnos nem nyert, tartaléklistára helyezték.  Az előterjesztés arról szól, hogy a pályázati pénzt 
ne utasítsuk vissza, hanem vegyük igénybe a támogatást. 5 mFt-tal növekedett az önerő. Erre 
a holnapi napon legkésőbb értesítést kell küldenünk, így ma dönteni kell. Én javasolom, hogy 
vegyük igénybe, csináljuk meg ezt az utat. Így rendezve lenne a vízelvezetése is. Igaz, hogy 
csatornázás előtt vagyunk, viszont még ezzel együtt is kellene. Ha most felújítjuk, akkor 
legalább járható lesz. Az út nagy része még így is messze jobb lesz, mint a jelenlegi 
állapotában. A TFKB-n is az a döntés született, hogy támogassuk. Az egyik határozat arról 
szólna, hogy a támogatást igénybe kívánjuk venni, a másik határozati javaslat pedig, hogy az 
önerőt vállaljuk. 
 
Farkas Gáborné: Az lenne a kérdésem, hogy próbáltok azért még küzdeni, hogy más 
forrásból is nyerjetek hozzá? 
 
Horinka László polgármester: Igen, a Magyar Közutat kívánjuk megkeresni, mert ha 
felújítjuk, az üzemeletetést is át szeretnénk venni. Ezért kérünk egyszeri támogatást, amennyit 
csak tudnának adni. Remélem, hogy van erre esélyünk.  
 
 
Cseri Péter alpolgármester: 28 mFt-ról fogunk indítani és bízunk benne, hogy valamennyit 
meg fognak adni nekünk. 
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A Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 
 
 

192/2008.(VIII.25.) Önkormányzati határozat 
 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő testülete ezennel elhatározza, hogy a 

Sülysáp, Kossuth Lajos utca burkolat-felújítására a Közép-Magyarországi Regionális 

Fejlesztési Tanács által megítélt támogatást, azaz  

15. 000. 000 Ft-ot igénybe kívánja venni.  

 

Határidő: 2008. augusztus 26. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 
 
 

193/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő testülete ezennel elhatározza, hogy a Sülysáp, 

Kossuth Lajos utca burkolat-felújítására a Közép-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által 

megítélt támogatást, azaz 15. 000. 000 Ft-ot igénybe kívánja venni. Dönt továbbá arról, hogy a 

különbözetként keletkezett 5 millió Ft-tal megnöveli a saját forrást, így összesen 55. 947. 360 Ft 

önerőt vállal. 

 

Határidő: 2008. augusztus 26. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 

 
4/c. NAPIRENDI PONT: 
2008. augusztus 4-én történt löszfalomlás Sülysáp, Kápolna utcai 
partfalszakaszon 
 
Horinka László polgármester : Nem éppen löszfalomlásról, hanem inkább  megcsúszásról 
van szó. Vélhetően a július 24. napján történt esőzés hatására történt. A pályázat 
benyújtásához minden adat és dokumentum a rendelkezésünkre áll. Augusztus végéig kell 
benyújtani. A tervek szerint 2 mFt önerővel indulnánk, de az kétséges, hogy majd mennyit 
állapítanak meg. Azt mondták előzetesen a Fejlesztési Tanácsnál, hogy még a Pest Megyei 
keretből is van bőven, van esély arra, hogy az egész összeget is megkapjuk. Ez indokolt. 10 
mFt előleget is igényelni szeretnék, mert ha odaadják, akkor már kevesebb támogatást nem 
fognak megítélni. A pályázat eredményétől függetlenül fogjunk bele ebbe a munkába, mert 
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félő, hogy meg fog csúszni ez a földtömeg.  A külső szakértő is azt mondja, hogy 
életveszélyes. Javasolom, hogy kezdjük meg a munkát, és a vis major keretből is fogunk 
kapni valamennyi összeget. Nem kellene megvárni egy esetleges heves esőzést. 
Két határozatot kellene hoznunk, az egyiket arról, hogy felhatalmazást ad a Képviselő-testület 
arra, hogy benyújtsuk a pályázatot a vis major keretre. Az okozza az ellentmondást, hogy a 18 
mFt-os összköltség a fél pályázatra készült és ez már kevés, hozzá kell tenni kb. 15 méternyi 
hosszt. és 2 mFt önerővel nyújtanám be a pályázatot.  
A pontos összeg 23.520 eFt. 2 mFt önerő vállalással, aztán majd meglátjuk, hogy mennyit 
ítélnek meg támogatásként. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

194/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani a 
Sülysáp, Kápolna utcai partfalszakaszon a 2008. augusztus 4-én bekövetkezett löszfalomlás 
miatt. A felmerült veszélyhelyzetet saját erejéből elhárítani nem tudja, de a benyújtandó vis 
maior pályázathoz 2.000.000 Ft önerőt vállal. 
 

Határidő: 2008. augusztus 26. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 

Horinka László polgármester: Dönteni kellene arról is, hogy a pályázat eredményét ne 
várjuk meg, hanem árajánlat bekérése után mihamarabb kezdődjön meg a terület 
helyreállítása. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

195/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Sülysáp, 
Kápolna utcai partfalszakaszon a 2008. augusztus 4. napján bekövetkezett löszfalomlás 
helyreállítására árajánlatokat kér be, és a munkálatokat mihamarabb meg kell kezdeni. (akár 
még a benyújtandó pályázat elbírálása előtt) 
 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. szeptember 15. 
 
Felelős: Horinka László polgármester 
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4/d. NAPIRENDI PONT: 
Pályázati kiírás kommunális szilárd hulladék gyűjtésére, 
elszállítására, elhelyezésére és ártalmatlanítására 
 
Horinka László polgármester: Képviselő-testületünk már az egyik korábbi ülésén döntött 
úgy, hogy közbeszerzést kíván kiírni a településen keletkező szilárd hulladék elszállítására és 
ártalmatlanítására. A kiírásban nyilvánvalóan ki kell kötni, hogy 2009. január 1-én ha a 
ceglédi lerakó megnyitja kapuit, oda kell szállítanunk. Mindenesetre itt a TFKB lett megbízva 
a szempontok kidolgozásával, melyek elkészültek. 
Egyelőre ezek a szempontok merültek fel, de még változtatható.  
A zöldhulladék elszállítással kapcsolatban kérdésem van, hogy mi hogyan gondoljuk? 
Nekünk nincs hulladékudvarunk. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Konkrétan erről nem beszéltünk, de arra gondoltunk, hogy 
nyesedékről van szó, nem a fű hulladékról. De arra is gondolok, hogy ha majd a vállalkozó 
pályázik, akkor oda viszi, ahová akarja. 
 
Horinka László polgármester: Nem teljesen mindegy, hogy hová viszi, mert aláírtunk egy 
konzorciumi szerződést, és beszállítási kötelezettségünk van, a szelektív hulladékra 
vonatkozóan is. Az építési hulladékra nem vonatkozott, hiszen létrehoztak hulladékudvarokat 
(Gyömrőn, Nagykátán), ahol lehetőség van kisebb mennyiségű építési hulladék lerakására, 
illetve veszélyes hulladék lerakására, de csak ott.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Mi arra gondoltunk, hogy ha lesz egy olyan pályázó, aki 
működtet hulladékudvart, hát vigye oda.  
 
Horinka László polgármester : 1,98 Ft + ÁFA a jelenlegi díjunk, ha mi hosszú távú 
szerződést kötünk, ez meg fog jelenni az árban, hogy neki egy hulladékudvart kell 
működtetni, neki embert kell foglalkoztatni, stb. 
 
Kecer István, a TFKB elnöke: Az építési törmelék, egy speciális hulladék, nem az általános 
tarifák közé van most sem számolva. Erre külön kell neki árajánlatot adnia. Az inert 
hulladékra eddig még nem volt konkrétan ajánlatunk. Most adjon ajánlatot erre is. Dolgozza 
ki a rendszerét.  
 
Horinka László polgármester : Véleményem szerint erre behívni egy vállalkozót nem sok 
értelme van. Ennek a költsége be lesz építve a rendszer üzemeltetésének a költségeibe. 
Annyiért rakhatjuk mi le Cegléden a kommunális hulladékunkat, amennyibe ennek a 
működtetése kerülni fog. Ebben a rendszerben itt Sülysápon nincs hulladékudvar jelenleg. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: ezzel az lett volna a cél, hogy adjon valaki ajánlatot arra, 
hogy a lakosok hogyan tudják elszállítani a faluban az építési hulladékokat.  
 
Horinka László polgármester: Valóban ilyen nyitott pontként fogalmaznám meg, 
valamilyen megoldást az inert hulladék kezelésére kell találni ez legyen az utolsó . 
Aki beviszi a hulladékudvarba a hulladékot, attól nem lehet pénzt kérni. 
Ezt kezeljük úgy, hogy ez egy opcionális dolog, adjon ajánlatot e-nélkül és ezzel is. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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196/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot ír 
ki kommunális szilárd hulladék gyűjtésére, elhelyezésére és ártalmatlanítására vonatkozóan, 
az alábbi feltételekkel: 
 

- heti rendszerességgel szállítás a csatolt utcanévjegyzék alapján 
- havi rendszerességgel műanyag palackok elszállítása 
- a meglévő szelektív gyűjtőszigetekről való elszállítás 
- az Önkormányzat által megjelölt helyre további 2 db gyűjtősziget elhelyezése 
- évi 2 alkalommal lomtalanítás 
- zöld hulladék elszállítása 
- hulladékudvaron gyűjtés és elszállítás (pld. építési törmelék) vagy elfogadható áron 

konténerek biztosítása 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
 
Farkas Gáborné: Kérném, hogy a zöldhulladék szállítást ne határoljuk be két alkalommal. 
Folyamatossá vagy gyakoribbá kellene tenni. 
 
 
4/e. NAPIRENDI PONT: 
Bugyi Attila és neje telekkiigazítási ügye 
 
Horinka László polgármester: Azzal keresett meg bennünket, hogy az ingatlanjából 
területrendezés céljából elcsatoltunk egy részt, melyet jelenleg közút céljára használunk, és 
ezt szeretnék visszakapni. A TFKB is tárgyalta ezt a napirendet. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Szeretném felhívni a figyelmeteket a jegyzőkönyv utolsó 
mondatára, miszerint „ …az ingatlant 1992. évben vásároltam meg a Sülysápi 
Önkormányzattól, akkor a jelenlegi használat szerinti formában mutatták meg az ingatlan 
határvonalát. Azóta az ingatlant a jelenlegi formában háborítatlanul birtokon belül tartom és 
használom.” Ebből kiderül, hogy több mint 15 éve már az Önkormányzat ezt közterületként 
használja, így javasolom, hogy indítsunk elbirtoklási eljárást. 
 
Dr. Rehák Attila ügyvéd:  Tulajdoni hányadot nem lehet elbirtokolni. Vagy az egész telket 
lehet elbirtokolni, vagy semmit. Külön helyrajzi számon kellene szerepelnie. Viszont a külön 
helyrajzi számra vételhez egyezségre kellene jutni. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Én úgy tudom, hogy ez a terület megosztható, viszont a 
megosztáshoz kellene a tulajdonosok hozzájárulása is. 
 
Horinka László polgármester: Véleményem szerint innentől kezdve majdnem mindegy, 
hogy elcseréljük, vagy forgalmi értéken megvásároljuk a területet, mert ugyanaz lesz. 
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Lukács István, az OMSB elnöke: Javasolom, hogy most halasszuk el a döntést, írjunk egy 
elutasító választ, közben pedig foglalkozunk ezzel. 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

197/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Bugyi Attila és neje 
telekkiigazítási kérelmét elutasítja. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
4/f. NAPIRENDI PONT: 
Kocsis Tamás beadványa a 0163 hrsz-ú út járhatóvá tétele 
tárgyában 
 
Csanádi Gábor: Kocsis Tamással én is beszéltem erről és elmondta, hogy nemcsak a tavak 
fölött szántották be, hanem volt még egy alsó út szintén Kisteleken, ami az első halastótól 
lefelé kb. a Hostyinszki Jánosék előtt az erdő alatt ment fel. Azt, akik megvették, 
beszántották, és vasat tettek oda, ezzel az út gyakorlatilag meg is szűnt. Én emlékszem arra, 
hogy az térképen is jelölt út volt, így biztos megvan. Aki azt az utat beszántotta 
jogszabálysértést követett el. Abban az útban is lehet gondolkodni, csak annak utána kell 
járni. 
 
Kecser: István, a TFKB elnöke: A 0163 hrsz. most is létezik, útként van nyilvántartva. 
Egyszerűen járhatatlan, mert kevesen is jártak rajta, teljesen tönkrement.  
A kezdeményezés jogszabályellenes. Az egy önkormányzati tulajdonú közút, de nem lehet 
rajta közlekedni, mert olyan állapotban van. Azt nem mondhatja a Környezetvédelmi Hivatal 
sem, hogy nem lehet. Nyilván nem lesz könnyű. Az Önkormányzat ne menjen bele semmi 
törvénytelen dologba, de el kell ismerni, ha jogos.  
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Kérdezem, hogy kik szüntették meg ezeket az átjárókat, 
nem a gazdák véletlenül? 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Véleményem szerintem az út közlekedésre alkalmas 
állapotra hozatala  a kötelességünk, ha besegítenek, engedjük át nekik.  
 
Horinka László polgármester : A környezetvédelemnek elment a levél, de még válasz nem 
érkezett.  
 
Az egészben nekem az fájt a legjobban, hogy azt mondták, hogy az Önkormányzat 
engedélyével történt a sitt leborogatása, és mi mit sem tudtunk erről. Ez nem volt szép dolog !  
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Lányi György: Kérdezem, hogy a híd-kérdést, ki fogja finanszírozni a gazdálkodók vagy az 
önkormányzat? 
 
Cseri Péter alpolgármester: Ezért is kellene a közös bejárást megtartani, hogy ezzel is 
tisztában lehessünk. 
 
Horinka László polgármester : Javasolom én is, hogy legyen egy helyszíni bejárás a 
Földtulajdonosok Egyesülete, az Önkormányzat és a Környezetvédelmi Hatóság jelenlétében, 
ott a helyszínen rögzítsük, hogy kinek mi a véleménye. Majd utána részletesen megbeszéljük 
a tennivalókat.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

198/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 0163 hrsz-ú 
út járhatóvá tétele tárgyában helyszíni bejárást kell kezdeményezni a Földtulajdonosok 
Egyesületével, a Környezetvédelmi Hatósággal és az Önkormányzattal közösen. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
4/h. NAPIRENDI PONT: 
Közvilágítás kiépítési kérelem 
 
 
Horinka László polgármester: A TFKB tárgyalta és úgy döntöttek, hogy hozzájárulunk, de 
az  ő költségükön történjen meg a kiépítés. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Azon a településrészen már járdát is meg kellett volna 
csinálni Véleményem szerint egy kicsit komplexebben kellene kezelni ezt az egészet, mert 
még vannak elmaradt ígéretek.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Én úgy gondolom, hogy az egész településen vannak 
vízelvezetési gondok. 
 
Horinka László polgármester: Ez így igaz, hogy vízelvezetés tekintetében vannak nagy 
problémáink és lenne mit tenni. Az idén nem pályáztunk vízelvezetésre, jövőre viszont kell. 
Addigra össze tudjuk állítani az anyagokat. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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199/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Úri úton a 
4553 hrsz-ú telektől a 4556 hrsz-ú telekig a közvilágítás bővítéséhez hozzájárul a 
tulajdonosok saját költségén. 
 
Határidő: 2008. október 30. 
Felelős: Farkasné Pásztor Katalin, a Műszaki Csoport vezetője 
 
 
4/i. NAPIRENDI PONT: 
Dr. Fábián Gábor kérelme 
 
Horinka László polgármester: Két kérelem van itt, azonban a foglalkozás egészségügyi 
ajánlatról én nem gondolom, hogy testületi téma.  
Az ügyeleti díj azonban képviselő-testületi téma. Ez tavaly is felmerült az orvosok 
beszámolója kapcsán. Kérném, hogy a Képviselő-testület bízzon meg azzal, hogy a Doktor 
Úrral tárgyaljak erről, én azt fogom képviselni, hogy ne történjen semmilyen készenléti díj 
megfizetése feléjük. Az ügyelet működését változtassuk meg úgy, hogy az ügyelet délután 
négytől másnap reggel nyolcig álljon készenlétben, és akkor nem lesz semmi gond, 
véleményem szerint ez legkésőbb 2010 nyaráig megoldódig, addig legyenek türelemmel, és 
ha nem sikerül, akkor térjünk vissza erre. Ezzel bízzatok meg. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

200/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza a Polgármestert, hogy 
az ügyeleti készenléti díj tárgyában folytasson megbeszélést dr. Fábián Gábor háziorvossal. 
Határidő: 2008. szeptember 15. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
4/j. NAPIRENDI PONT: 
Képviselői indítvány 
 
Csanádi Gábor: Örömmel látom, hogy előrehaladt ez a dolog, hiszen a kiosztott anyagokban 
szerepelt ezzel kapcsolatos levélváltás is. 
 
Katus Norbert: Egy régi kedves tanárommal vettem fel a kapcsolatot, aki azt javasolta, hogy 
ne ugorjunk ebbe bele egyből ő nem javasolta, hogy nagyon hozzányúljunk, hanem egy 
viszonylag ügyes kezű ember takarítsa meg, és majd akkor meglátható, hogy milyen 
állapotban van. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Ez a szobor a kedvenceim közé tartozik. Mintegy 6-7 
évvel ezelőtt a Dózsa György úton  a Szántai Sándor kertjében  található egy hasonlóan szép 
szobor, amit ő tetetett rendbe egy szakemberrel., aki számlaképes. Az egykori Tápiósápon a 
Dózsa György út mentén valamikor 5 egyedülálló Nepomuki Szent János szobor volt. Sajnos 
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nem tudom, hogy hova lettek ezek a szobrok. Én nem javasolok, ilyen manufakturás 
megközelítést, hanem olyan embert keressünk, aki szakszerűen meg tudja csinálni és ért is 
hozzá.  
 
Katus Norbert: Amikor ez a beadvány felkerült az internetre, akkor Motolainé az írta, hogy 
éppen most van folyamatban egy pályázat az Egyház részéről ennek a szobornak a 
felújítására. 
 
Horinka László polgármester: Ennek az ügynek utána járok, hogy hol tart a pályázat. 
Kérünk ajánlatokat lehetséges kivitelezőktől. És akkor még mindig dönthetünk. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

201/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy 
vegye fel a kapcsolatot a Sápi Római Katolikus Egyházközséggel és gyűjtse be az 
információkat a Nepomuki Szent János szobor felújításával kapcsolatban. 
 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
4/k. NAPIRENDI PONT: 
Bizottsági tagságról lemondások 
 
Horinka László polgármester: Sajnos az a váratlan esemény következett be, hogy két 
képviselőtársunk is lemondott bizottsági tagságáról, Lányi György a TFKB és Ügyrendi 
bizottsági tagságáról, és Kiss Tamás pedig a Pénzügyi Bizottság elnöki tisztéről mondott le. 
Mindkettőjükkel beszéltem már erről, azt mondták, hogy nem tudom meggyőzni őket. 
Innentől kezdve elfogadom a döntésüket, és megköszönöm a munkájukat.  
 
A következő napirendi pontban is foglalkozunk még ehhez tartozó témával. Véleményem 
szerint az új helyzet egy kicsit más megoldást kíván, mégpedig azt, hogy vonjuk össze a 
pénzügyi és ügyrendi bizottságot. Neve: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság. Ebben az esetben 
igazából személyi változtatásokat nem kell tenni, ha a bizottság tagjai elfogadják, hogy 
összevontan dolgoznak, akkor elláthatnák a feladatokat. 
 
Az Ügyrendi Bizottság elnöke Csanádi Gábor, a tagjai pedig Lányi György és László Ferenc.  
A Pénzügyi Bizottság jelenlegi elnöke Kiss Tamás, tagjai pedig Kecser István és Csanádi 
Gábor települési képviselők, külső tagjai pedig Mányi Zoltán és Gálfi Jánosné.  
 
A két bizottság egyesítésével jön létre a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság, melynek elnöke 
Csanádi Gábor lenne, László Ferenc és Kecser István a képviselő tagok, Mányi Zoltán és 
Gálfi Jánosné pedig a külsős tagok.  
 
Lányi György: Továbbra is szeretném fenntartani azt a kérésemet, hogy a lemondásom  
jelenjen meg a helyi újságban is.  
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Horinka  László polgármester : Szeretném megkérdezni, hogy kivonatos közlést szeretnél, 
vagy így jelenjen meg, hiszen vannak benne helyesírási hibák is. 
 
Lányi György: Ha a helyesírási hibákat kijavítjátok, azt  megköszönöm, és akkor így jelenjen 
meg. 
 
Horinka László polgármester: Szeretnélek arról is tájékoztatni, hogy az újságban 
kommentet fogok mellé tenni én is.  
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

202/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja – eddigi munkáját 
megköszönve - Lányi György Településfejlesztési és Környezetvédelmi, valamint Ügyrendi 
Bizottsági tagságáról való lemondását. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

203/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja – eddigi munkáját 
megköszönve -  Kiss Tamás Pénzügyi Bizottság elnöki posztjáról való lemondását. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodással, 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

204/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagja legyen Lukács István települési 
képviselő. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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A Képviselő-testület tagjai 1 tartózkodással, 11 igen szavazattal az alábbi rendelet-
módosítását fogadták el: 
 

Sülysáp Nagyközség ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
13/2008.(VIII.25.) számú rendelete 

A Szervezeti és Működési Szabályzatáról. 
szóló 

A 18/2006.(X.13.)számú Kt. 
R E N D E L E T  módosításáról 

 
A képviselő-testület a szervezeti és működési rendjére (a továbbiakban: SZMSZ) – vonatkozó 
rendeletet az alábbiak szerint módosítja: 
1.§. (1) Az SZMSZ módosítását a bizottság tagjainak lemondása tette szükségessé. A 
változások vastagon, dőlt betűkkel szedve láthatóak, a kimaradó részeket áthúzással jelöltük.  
Az SZMSZ 48.§. (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
„48. §. 
(1) A bizottság munkaterv alapján működik, ülést szükség szerint tart. 

- A Szociális és Egészségügyi Bizottság minden hónap első hétfőjén 15.00 órakor tartja 
illetve szeptember hónapban a második hétfőn 15.00 órakor ülésezik. 
- A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság szükség szerint ülésezik, de általában a testületi ülést 
megelőző hétfőn 18.00 órától. 
- A Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság minden hónap első keddjén 18.00 
órakor tartja üléseit. 
- Az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság szükség szerint a munkatervében foglaltak 
szerint ülésezik. 
- Az Ügyrendi Bizottság szükség szerint a munkatervében foglaltak szerint ülésezik. 
 
 
(2)  Az SZMSZ 4.sz. melléklete az alábbiak szerint módosul: 
 
 

4. sz. melléklet 
A képviselő-testület állandó bizottságainak és tagjainak névjegyzéke 

 
 
1. Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
 
Elnök:   Csanádi Gábor 
Képviselő tagok:  László Ferenc 
   Kecser István 
Külsős tagok:  Mányi Zoltán 
   Gálfi Jánosné 
 
2. Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság 
 
Elnök:   Lukács István 
Képviselő tagok:  Farkas Gáborné 
   Katus Norbert 
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Külsős tagok:  Németh Jánosné 
   Benyó Katalin 
 
3. Egészségügyi és Szociális Bizottság 
 
Elnök:   Dr. Papp Ágostonné 
Képviselő tagok:  Zemen József 
   Szücsi Csaba 
   Lányi György 
Külsős tagok:  Szanyi Jánosné 
   Lakatos Jánosné 
   Dr. Gebauer Béláné  
 
 
4. Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
 
Elnök:   Kecser István 
Képviselő tagok:  Farkas Ferenc 
   Lányi György 
   Lukács István 
Külsős tagok:  Salvári György 
   Hostyinszky Ákos 
 
5. Ügyrendi Bizottság 
Elnök:   Csanádi Gábor 
Képviselő tagok:  László Ferenc 
   Lányi György 
 
Alpolgármester Cseri Péter 
 
 
(3)  Az SZMSZ 5.sz. melléklete az alábbiak szerint módosul: 
 

5. sz. melléklet  
Az állandó bizottságok feladat- és hatásköre  

 
 
I. Általános feladatok: 
· Előkészítik a képviselő-testület döntéseit, szervezik és ellenőrzik a döntések végrehajtását. 
· Elkészítik a képviselő-testület által meghatározott előterjesztéseket. 
· A képviselő-testület által meghatározott előterjesztéseket előzetesen véleményezik és a 
bizottság 
állásfoglalását a testület elé terjesztik. 
· Folyamatosan figyelemmel kísérik a feladatkörükhöz tartozó új jogszabályok megjelenését. 
· Javaslatot tesznek a képviselő-testület munkatervére. 
· Javaslatot tesznek az önkormányzat által alapított kitüntetések adományozására. 
· Gondoskodnak a lakosság folyamatos tájékoztatásáról, a bizottsági tevékenység 
ismertetéséről. 
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II. Sajátos feladatok: 
 
1. PÉNZÜGYI ÉS ÜGYRENDI BIZOTTSÁG 
 
· Részt vesz a képviselő-testület pénzügyi igazgatási döntéseinek előkészítésében. 
· Közreműködik a helyi költségvetési és az átmeneti gazdálkodást szabályozó rendeletek, 
valamint a zárszámadás előkészítésében. 
· Véleményezi az éves költségvetési bevételek alakulását, különös tekintettel a saját 
bevételekre, a vagyoni helyzet alakulását, értékeli az azt előidéző okokat. 
· Vizsgálja a hitelfelvétel indokait és gazdasági megalapozottságát, ellenőrizheti a 
pénzkezelési szabályzat megtartását, a bizonylati rend és bizonylati fegyelem érvényesítését. 
· Véleményezi a vállalkozásban való önkormányzati részvételt célzó testületi 
előterjesztéseket. 
· Ellenőrzi a költségvetés végrehajtását. 
· Véleményezi a pénzeszközök átcsoportosítására, a pénzmaradvány és a tartalék 
felhasználására vonatkozó előterjesztéseket. 
· Ellátja az önkormányzati vagyon hasznosításával kapcsolatos feladatokat, a képviselő-
testület rendelete szerint. 
· Részt vesz a helyi adókról szóló rendelet kidolgozásában. 
· Közreműködik a Képviselő-testület 4 évre szóló munkaprogramjának előkészítésében, 
illetve annak végrehajtásában. 
 
· Rendszeres kapcsolatot tart a bizottság munkáját közvetlenül segítő Pénzügyi csoport 
vezetőjével. 
· Közreműködik az önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatainak 
elkészítésében. 
Folyamatosan figyelemmel kíséri az SZMSZ-ek hatályosulását. Szükség esetén javaslatot 
tesz azok kiegészítésére, módosítására. 
· Közreműködik az önkormányzati rendeletek előkészítésében. 
· Kétévenként felülvizsgálja az önkormányzati rendeletek hatályosságát és javaslatot tesz 
azok módosítására, kiegészítésére vagy hatályon kívül helyezésére. 
· Részt vesz a hivatal szervezeti tagozódásának kialakításában, javaslatot tesz a hivatal 
munka és félfogadási rendjére. 
· Figyelemmel kíséri és ellenőrzi a hivatal hatósági tevékenységét. 
· Véleményezi az önkormányzat által kötött szerződéseket, megállapodásokat, figyelemmel 
kíséri azok megvalósulását. 
· Figyelemmel kíséri az önkormányzat jogvitáit. 
· Javaslatot tesz a polgármester bérének és jutalmának megállapítására. 
· Kivizsgálja az összeférhetetlenség megállapítására tett kezdeményezést. 
· Ellátja a vagyonnyilatkozatok nyilvántartásával, ellenőrzésével és vizsgálatával 
kapcsolatos feladatokat. 
· Rendszeres kapcsolatot tart a bizottság munkáját közvetlenül segítő jegyzővel. 
 
 
2. ÜGYRENDI BIZOTTSÁG 
 
· Közreműködik az önkormányzat és szervei szervezeti és működési szabályzatainak 
elkészítésében. 
Folyamatosan figyelemmel kíséri az SZMSZ-ek hatályosulását. Szükség esetén javaslatot tesz 
azok kiegészítésére, módosítására. 
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· Közreműködik az önkormányzati rendeletek előkészítésében. 
· Kétévenként felülvizsgálja az önkormányzati rendeletek hatályosságát és javaslatot tesz azok 
módosítására, kiegészítésére vagy hatályon kívül helyezésére. 
· Részt vesz a hivatal szervezeti tagozódásának kialakításában, javaslatot tesz a hivatal munka 
és félfogadási rendjére. 
· Figyelemmel kíséri és ellenőrzi a hivatal hatósági tevékenységét. 
· Véleményezi az önkormányzat által kötött szerződéseket, megállapodásokat, figyelemmel 
kíséri azok megvalósulását. 
· Figyelemmel kíséri az önkormányzat jogvitáit. 
· Javaslatot tesz a polgármester bérének és jutalmának megállapítására. 
· Kivizsgálja az összeférhetetlenség megállapítására tett kezdeményezést. 
· Ellátja a vagyonnyilatkozatok nyilvántartásával, ellenőrzésével és vizsgálatával kapcsolatos 
feladatokat. 
· Rendszeres kapcsolatot tart a bizottság munkáját közvetlenül segítő jegyzővel. 
 
 
(2) A rendelet további részei változatlanok maradnak. 
 
2.§. (1) A rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba. 
(2) Jelen rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon – a hirdetőtáblán történő 
kifüggesztéssel - gondoskodik. 
 
Sülysáp, 2008. augusztus 25. 
 

Horinka László s.k.    Gulyásné dr. Gál Ilona s.k. 
    polgármester                      jegyző 

 
 
 
4/l. NAPIRENDI PONT: 
Ügyrendi Bizottság megüresedett posztjának betöltésére javaslat 
 
Horinka László polgármester: Az előző napirendi pont után már ez a napirendi pont 
okafogyottá vált, ezért ezt vissza is vonjuk. 
 
 
4/m. NAPIRENDI PONT: 
Sőtér kastély feljárójának telekrendezése 
 
Horinka László polgármester: A kiküldött anyagban látható, hogy a feljáró sajnos nem az 
Önkormányzat tulajdonában van, hanem Korponai Lászlóé. Előzetesen volt egy olyan, hogy 
átadja térítésmentesen, és ezt megváltoztatta.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Én megpróbálkoznék az elbirtoklással. Ráadásul ezt így 
vette az előző tulajdonosától, és ha a szerződésében benne van, hogy megtekintett 
állapotában, akkor mehetne az elbirtoklás. Itt a mi érdekünk, hogy a terület a miénk legyen.  
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Horinka László polgármester : Még nem fogalmazódott meg, hogy mennyit kér a Korponai 
László a feljáróért. Teszek egy kísérletet arra vonatkozóan, hogy megállapodjuk valamilyen 
formában. 
A Dózsa György úthoz csatolhatnánk ezt a nyúlványt, onnantól kezdve pedig közút.  
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Azt azért gondolom mindenki tudja, hogy az eredeti 
feljárat jóval lejjebb volt. Javasolom, hogy emberileg meg kell beszélni, hogy mit akar a 
feljáró jelenlegi tulajdonosa, szerintem fizetnünk kell valamennyit. 
 
Horinka László polgármester: Most nem határozunk erről, hanem a következő ülésen 
visszatérünk.  
 
4/n  NAPIRENDI PONT: 
Új sportkörök indulásának támogatása 
 
Horinka László polgármester: Az idei nyáron volt egy ping-pong tábor, amit szeretnének 
továbbra is működtetni. Négy hónapig adjuk mindenkinek díjmentesen a csarnokot, utána ők 
is pályázzanak, és fizessenek annyit, mint bárki más. 
 
A Képviselő-testület tagjai 2 tartózkodási, 10 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

205/2008.(VIII.25.) önkormányzati határozat 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a helyi 
tanköteles ifjúság egészséges életre nevelése és a minél változatosabb sportolási lehetőségek 
biztosítása céljából az új sportkörök indulását azzal támogatja, hogy a tulajdonában lévő 
sportlétesítményeket (tornaterem, pálya, csarnok) bérleti díj fizetése nélkül rendelkezésükre 
bocsátja az indokolt mértékben max. 4 hónap időtartamra. Azt követően a többi 
sportszakosztályhoz hasonlóan nyújthatnak be kérelmet támogatásra. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2008. augusztus 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
 
4/o. NAPIRENDI PONT: 
Tájékoztató arról, hogy az óvoda és iskoláink a testületi 
döntéseknek megfelelően kisebb javítások elmaradása mellett 
kezdik az évet. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Az intézményvezetők tájékoztattak, hogy az évet zökkenő 
nélkül el tudták kezdeni, a Polgármester már utalt arra, hogy a kicsit szigorított költségvetés 
mellett is tudnak kezdeni. Kicsi dologi elmaradások vannak, a nagy esőzések miatt nem 
tudtak mindent rendbe tenni. A rengeteg törvényi változások miatt többé-kevésbé jól 
kezdenek. 
A testületi határozatok szellemében a szakos ellátottságra jobban figyelnek 
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Egyéb tájékoztatások: 
 
Horinka László polgármester: A Mendei Római Katolikus Egyházközségtől kaptam egy 
levelet, melyet most felolvasok, és a jegyzőkönyv mellékletét fogja képezni. 
Olyan embereknek szeretnének segíteni, akik már munkanélküli járadékban sem részesülnek, 
és semmi esélyük arra, hogy munkát kapjanak. 
A köszönőlevél nemcsak nekem szól, hanem elődömnek is. 
 
Ma kaptam a Környezetvédelmi Minisztériumtól egy levelet, arról érdeklődnek, és küldtek 
adatlapot, hogy Sülysáp hogyan áll a szennyvíz-beruházási pályázattal. 2010 december 31. a 
vállalási határidő, amíg meg kell oldani a szennyvízelvezetést a településen. Ez nekem azért 
furcsa mert a Tápió projekt részesei vagyunk, és hetente többször adnak tájékoztatást, 
valószínűleg egy másik szobába. Ki fogom tölteni és elküldöm az adatlapot. Azt is közölték, 
hogy előnyt élvezünk a pályázati beadásnál. 
 
A harmadik témám, hogy a sápi autóbusz járattal rengeteg probléma van. Az újság is 
foglalkozik ezzel röviden. Keressük a megoldást, hogy a Volánbusszal hogyan lehetne 
kialakítani egy módosított menetrendet. Az eddigi 5 autóbusszal szemben most 4 működik. Ki 
vannak nagyon számolva a menetidők, így elég nehéz lesz olyan megoldást találni, ami 
mindenkinek megfelelő. Elküldték nekem is a forgalomszámlálást, ami tényleg siralmas. Ezek 
a tények. Ehhez elképzelhető, hogy van egy megoldás, ennek a részleteiről a zárt ülésen 
szeretnék beszélni. 
 
Több hozzászólás, észrevétel nem lévén megköszönöm a részvételt és az aktivitást, az ülést 
ezennel berekesztem. 
 
Sülysáp, 2008. augusztus 28. 
 
 
 
 Gulyásné dr. Gál Ilona     Horinka László 
                       jegyző                                                               polgármester  
 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 
 

László Ferenc 
települési képviselő 
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